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Kje so tiste stezice, kjer so včasih bile ... Tako se sprašujejo mnogi krajani
Kosez ob grmičevju, kupih gradbenega materiala in druge navlake na pro-
storu, kjer naj bi bila že tako opevana tržnica.

Verjeli ali ne, to so zaklonišča v Draveljski gmajni. Da so neuporabna, to
sploh nipomembno. Pomembnoje.dakrajani plačujejo vsak mesec prispe-
vek zanje.

DO Uslugi so pošli apetiti po gradnji kar mini industrijske cone v Kosezah.
Kolikor vemo tudi v občini Moste-Polje niso bili najbolje sprejeti. Kako bi
tudi bili, saj so že v naši občini zapustili očitno sled.

Pločnik ob Podutiški cesti. 0 kakovosti naših cest pač ne bi izgubljali preveč
besed. A eno je gotovo, če že nimamo denarja za gradnjo novih, bi vsaj za
redno vzdrževanje lahko bolje poskrbeli.

Stanovalci Vizjaka, kot pravijo v Medvodah samskemu domu tovarne
Celuloze, v njem pa imajo stanovanja tudi delavci Colorja in Donita, ne
čakajo na projektante, ki že dve leti mečkajo z zazidalnim načrtom
Medvod. Lastnoročno so se lotili projektiranja, izdelave načrtov in rea-
lizacije garaž. Le kaj bi čakali na strokovnjake, saj lahko sami poskrbijo
za okras kraja.

Pomembno je, da je cesta asfaltirana, menijo komunalci, ki so gradili
cesto od križišča za Slavkov dom proti Žlebom. Njihova velika sreča je,
da prav sedaj obnavljajo Slavkov dom in da je navsezadnje vseeno, če
gostje, ki iščejo dobro gostinsko ponudbo, malo zgrešijo cesto. Samo
upamo lahko, da bodo tablo postavili še letos, predno bo zapadel sneg.


